

圣米高堂将于明年 2020 年庆祝 130 周年纪念。

堂区多媒体组将主办“圣米高堂——我的家”汽车贴纸设计比赛。宗旨为提升教友对本堂的爱
心；以身为圣米高堂教友为荣；把圣米高堂视为我的家。最佳设计可将采用于明年的庆典中。

参加规则：

- 1) 开放给所有的本堂教友，可以个人或团体参赛。（每参赛单位只能呈交一个设计）
- 2) 内容以“圣米高堂，我的家”为主；中英语为标语。主办单位可通过 FB
(www.facebook.com/ChurchofStMichaelIpoh)或 Whatsapp 或电邮协助翻译英文标语。
- 3) 贴纸尺寸 9cm X 34cm。
- 4) 限于 PDF 设计。
- 5) 电邮设计至 hqloh018@gmail.com，并附上姓名及联络号码。
- 6) 截止日期：**2019 年 3 月 10 日**
- 7) 最佳得奖姓名将公布于 23/3/19 和 24/3/19 的堂训，而其设计也归纳为本堂保管。
- 8) 最佳得奖者将获得一份礼物。
- 9) 任何疑问请联络蔡晓燕 012-5068581(华语)和 Helen 012-5176849(英语)。

让我们一起为圣米高堂 130 周年庆典作准备，参加这项比赛吧！

SMC WILL BE CELEBRATING 130TH ANNIVERSARY NEXT YEAR, 2020. - In conjunction with this
celebration, the Parish Multimedia Group will be organizing "SMC my home" car windscreen sticker design
competition. Objective: Promote love & sense of belonging among parishioners towards SMC. The winning
design may be used in next year's parish celebration.

Terms & Conditions :

- 1) Open to all SMC parishioners, submit either as individual or group (limited to one
design per submission)
- 2) Slogan related to the idea of "SMC, my home", slogan must be in both English and Chinese. Translation
into Chinese will be done by the team for non-Mandarin speakers/writers. Designers may text or e-mail
their slogans to the Multimedia team for translation at the specified e-mail or through Whatsapp or our
official SMC FB page (www.facebook.com/ChurchofStMichaelIpoh)
- 3) Measurement: 9cm x 34cm.
- 4) Submission in PDF format only.
- 5) Submit the design via e-mail with full name and telephone number to hqloh018@gmail.com
- 6) Submission deadline: **10th March 2019**
- 7) The result will be published in **23/3/19 & 24/3/19** bulletin. SMC will be the sole owner of the design.
- 8) A prize will be awarded to the designer of the winning design.
- 9) Please contact Helen Yeap 012-5176849 (English) and Connie Chai 012-5068581 (Mandarin) for any
enquiry.

Let's join in this competition as our preparation for our SMC 130th Anniversary celebration!